

Presentation

on the topic

Domestic and child violence

prepared by *Boyko Ekaterina*
10th grade

Supporting Children exposed to Domestic Violence

Поддержка детей, подвергавшимся домашнему насилию



Family Violence refers to violence between any family members such as:

Семейное насилие относится к насилию между любимыми членами семьи, Таких как:

- intimate partner violence
Интимного партнера насилия
- abuse of a parent by a child
Злоупотребление родителей ребенком
- elder abuse
Жестокое обращение
- child maltreatment
Жестокое обращение с детьми



Domestic and Dating Violence: Домашнее и Знакомственное насилие:

Controlling behaviors perpetrated by an adult or teen against an intimate partner.

Управление поведения совершенных взрослого или подростка против интимного партнера.



Domestic and dating violence are **NOT just physical or sexual assault!**
ДН и ЗН бывает не только физическое или сексуальное!

A Few Statistics...

One in four women report experiencing violence in an intimate relationship at some point in their life.

Каждая четвертая женщина сообщает о насилии, применяемое в интимных отношениях в какой-то момент их жизни.

15.5 million children live in households where domestic violence has occurred within the past year.

15.5 млн. детей живут в семьях, где насилие в семье произошло в течении последнего года.

62% of 11-14 year olds say they know friends who have been verbally abused by a boyfriend or girlfriend.

62% 11-14летних говорят, что они знают друзей, которые были оскорбляли парня или девушку.

One in five 13-14 year olds say they know friends and peers who have been struck in anger by a boyfriend or girlfriend.

Один из пяти 13-14 летних говорят, что они знают друзей и сверстников, которые были поражены в гневе другом или подругой.

Why do Men use Violence In Intimate Partner Relationships?

Почему мужчины прибегают к насилию через интимные партнерские связи?

Some ideas people have: Некоторые идеи:

- to establish control люди должны установить контроль
- acting out culturally designated roles

Отыгрывание культурных назначенных ролей

- mirroring violence in society

зеркальное насилие в обществе

- it is learned behavior

зависит от поведения

Remember: Not every act of violence between two intimate partners is domestic violence. Also it is not an isolated incident, but a *pattern of coercive and controlling behavior*.

Exposure to Domestic Violence:

Воздействие насилия в семье(ДН)

Not all children are affected by domestic violence in the same way.

Не все дети страдают от насилия таким же путем.



Examples of How Children are Exposed

Примеры того, как дети подвергаются

- hearing threats of physical harm
слуховые угрозы физической расправы
- being hit/threatened while in mother's arms
удара / угрожали в руках у матери
- being forced to watch or participate in violence against their mother
вынуждены смотреть или участвовать в насилии в отношении своей матери
- seeing aftermath of violent incident
видя последствия кровавого инцидента
being enlisted by violent parent to align against mother
привлекаются насильственной родителем для выравнивания против матери
- experiencing the loss of a parent due to murder/suicide
привлекаются насильственной родителем для выравнивания против матери



Factor: The Child's Age

The younger the child, the more harmful the impact may be.

Чем младше ребенок, тем вреднее воздействие
МОЖЕТ БЫТЬ.



Factor: The Child's Developmental Stage Фактор: стадии развития ребенка



Exposure to domestic violence can affect the tasks or milestones of the particular child's stage of development.

Воздействие насилия в семье может повлиять на задачи этапа конкретного ребенка развития.

Factor: Severity, Proximity, Duration and Frequency of Exposure
Фактор: Серьезность, Близость, продолжительность и
частота
воздействия



A child directly exposed to extreme, ongoing and/or frequent violence is more likely to be seriously emotionally harmed. Ребенок непосредственно воздействию экстремальных, текущих и / или частого насилия, скорее всего, будет серьезно эмоционально пострадал.

Factor: The Child's Gender

Boys and girls may be affected differently



Factor: The Child's Role in the Family

Фактор: Роль ребенка в семье

Children exposed to domestic violence take on different roles in families that may change over time.

Дети подвергаются насилию в семье принимать различные роли в семьях, которые могут изменяться с течением времени.



- Caretaker - смотритель
- Confidant - доверенное лицо
- Assistant - помощник
- “perfect” - "Идеальный"
- Scaregoat - козел отпущения

Factor: Personal Characteristics of the Child

Фактор: Личные характеристики ребенка

Some children have a strong sense of self and are able to weather their exposure to violence by drawing on internal strength.

Некоторые дети имеют сильное чувство я и способны ли их воздействие насилия, опираясь на внутренней силы.



Factor: Presence or absence of loving, supportive adults

The single most critical factor in how children exposure to domestic violence is the presence of at least ONE loving and supportive adult in their life.

Самым важным фактором в том, как дети воздействия насилия в семье является наличие по крайней мере один любящей и поддерживающей взрослого в их жизни.

That **ONE** adult
may be **YOU!!**



Factor: Responsiveness

ОТЗЫВЧИВОСТЬ

Knowledgeable and skilled professionals who understand and respond effectively to families can play a significant role in how children are impacted.

Знающие и опытные профессионалы, которые понимают и эффективно реагировать на семей может сыграть значительную роль в том, как дети подвергаются воздействию.



The impact of exposure to domestic violence on infants and young children may show up as...

Влияние воздействия насилия в семье на младенцев и маленьких детей может проявляться как ...

- low birth weight
- exaggerated startle response
- somatic complaints
- regression in toileting or language
- sleep disturbances
- difficulty attaching to caregiver
- hyper-vigilance
- separation anxiety
- eating disorders



In school-aged children:

Some kids “over-control” their emotions or behaviors. These are effects of exposure to DV.



These kids are more likely to explode, act up or act out. They cannot manage their impulses. Эти дети имеют больше шансов взорваться, капризничать или разыграть. Они не могут управлять своими импульсами.

For adolescents, exposure to DV can result in kids being more likely to . . .
Для подростков, воздействие ДН может привести к дети с большей вероятностью. . .

- Use drugs or alcohol
- Be harmed when they intervene in an assault
- Display attitudes supporting the use of violence
- Use violence in their own intimate relationships



What Does Trauma Look Like?

Children who may need professional help:

- Cry easily or constantly
- Appear emotionless or extremely withdrawn
- Have repeated or intrusive thoughts about the event
- Have trouble sleeping and/or nightmares
- Be “triggered” by a sound, smell, or other reminder of the experience
- Have difficulty concentrating
- Worry excessively leading to physical complaints

Дети, которым, возможно, потребуется профессиональная помощь:

- Постоянно или регулярно плачут
- Появляются эмоций или крайне отозвано
- Повторили или навязчивые мысли о мероприятии
- Есть проблемы со сном и / или кошмары
- Будете "срабатывает" звуком, запахом или другого напоминания опыта
- Есть трудности с концентрацией внимания
- Беспокойство чрезмерно приводит к физическим жалобам



*Let's **STOP** the
violence together!*



**Family Violence
Prevention Fund**